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SLOVENSKO: Budeme otroci naveky? Čo spraviť, keď politika ide zlým smerom?

1. Prvý bod je primárne pre prekvapených voličov súčasnej vlády, hlavne nie tých bohatých,
či s vyšším príjmom. Tým s vyšším príjmom, alebo ich manželkám či manželom to často vyhovuje aj
tak, pretože majú o misku ryže navyše a to im stačí, aby vám nadávali do ťuťmákov, že málo a bez
rozumu makáte za pár drobných. Volili ste niekoho z koalície a ste sklamaný, že nerobia dobre, že
vás oklamali? Bol spáchaný na vás volebný podvod? Že hovorili jedno a robia druhé? Viete o tom, že
politici tam nie sú, aby slúžili občanom a teda vám, ale aby slúžili tým, kto ich tam dostal? Teda áno
tvrdia, že pre vás spravia raj na Zemi, ale v liberalizme to znamená, že už sú vo funkciách a môžu si
robiť nezodpovedne hocičo, veď ste im dali na to kľúč od miešačky. Kto ich tam dostal? Médiá,
klamstvá a hlavne vaša pohodlnosť a to, že vám veľa vecí nevchádza do okruhu vášho porozumenia

Choďte a otravujte svojich zástupcov, ktorých ste volili. Oklamali vás. Robia z ľudí nesvojprávnych
otrokov. Oklamali vás. Nie niekoho, ale vás konkrétne. Niečo vám sľúbili a robia inak? Štát, komunál
atď hospodári s viac ako 50% vašimi peniazmi. Tým, že tie peniaze nedávajú tam, kam by mali vás v
podstate okrádajú. Keď vám niekto berie z peňaženky, tak ho zastavíte, označíte ho za zlodeja. Čo s
politikmi, ktorí z nášho a teda aj vášho berú a výsledok nie je v súlade s tým čo hovorili? Konkrétne
presne vy ste im dali do rúk moc. Choďte a robte tak, aby tí, ktorých ste volili začali robiť podľa toho
čo sľúbili. Je to vaša zodpovednosť, že tam sú. Ak vaša strana, ktorú ste volili je koaličná a „tá nerobí
až tak zle“ je výhovorka. Jej poslanci zdvíhajú ruky za všetko, držia tam vládu, ktorú nechcete. Ich a
vaša zodpovednosť je nerozdielna. Vy osobne sa podieľate na tom, čo sa deje, nás všetkých tým, že
sedíte doma a kukáte a nič s tým nerobíte. Existuje celá paleta aktivít aj osobných, ktoré môžete
začať vykonávať. Oklamali vás a ničia nám život, tak s tým niečo robte, neseďte. Tí čo to nechceli,
predsa nevolili tých čo vy, je to vaša a len vaša zodpovednosť

Politika je nuda, je špinavá atď samé nepekné prívlastky by sa dali popísať, ale keď sa v nej nebudete
aspoň trošku vedieť vyznať a posielať do parlamentu ľudí a nie vašich sluhov, tak si príde parlament
cez zákony pre vás, pre vaše peniaze, váš domov obsadia nájazdníci, či iné pekné sa stane, ktoré
nechcete. Uvedomte si, že svojimi nekompetentnými individuálnymi politickými rozhodnutiami
privádzate katastrofu na seba, na náš štát, na nás všetkých

2. Musíme sa naučiť v čom vás médiá klamú. Ako? Nazrite do svojho vnútra a musíte dať nabok
vaše financie a to čo vám médiá hovoria. Proste sa spýtajte seba ako to je. Položte si otázku, či ma
klamú, ale neprehlušte to vnútornými volaniami „Mám hypotéku …“, „Chcel by som si kúpiť ešte …“
a podobnými výrokmi Zlatého teľaťa, ktoré vo vás zbudovali. Skúste si dať logicky argumenty dokopy
a uvažujte, či to dáva zmysel. Dobrým príkladom klamstiev sú Slušné Slovensko, vojna v Iraku, či
Lýbii, ISIL / IGIL – ozaj kde zmizli odrezávači hláv, keď ten Assad, čo musel odísť zostal v Sýrii?
Prečo si nedala rady s chlapmi v slamených sandáloch +5 rokov koalícia +40 štátov vedených USA?
Lebo USA ich zostrojili, riadili a používali na svoje nechutnosti v regióne Ak vám povie taký
ekonomický diletant ako Sulík, že „špajza zostala prázdna“, tak si to skúste preveriť. Nie je to
komplikované. Myslíte si, že teória Big Bang o vesmíre nie je rozprávka na úrovni Harry Potter? Že
hovoria o Hyggsovom bozóne v CERNe, ale netušia čo je to elektrina alebo elektrón, pričom fake
poučky už máte v učebniciach ZŠ?

Ak budete aj naďalej veriť, čo vám podsúvajú, tak ste na dobrej ceste spraviť ďalšie nekompetentné
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rozhodnutia, ktoré budú viesť k ďalším katastrofám. Médiá sú tu na to, aby zabezpečili pre vás taký
prísun informácií, aký si želajú majitelia médií, aby ste sa rozhodovali na základe tých informácií,
ktoré vám podsúvajú

3. Začnite sa vzdelávať. Musíte začať aspoň trošku chápať, čo sa deje. Naučte sa rozlišovať kto
alebo čo je za čo zodpovedné/ý, čo je zdrojom problémov, alebo úspechov, ktoré máme. Ak naivne
pripisujeme tieto zodpovednosti alebo úspechy niekomu inému zákonite robíme zlé rozhodnutie,
pretože toho, kto zapríčinil úspech nespomenieme a toho čo nič nespravil chválime. Toho kto niečo
zničil alebo nám jeho zásluhou odišlo veľké množstvo zdrojov potom nehaníme a odniesť si to môže
práve ten čo niečo zlepšil. Napríklad taký Kaddáfí v Lýbii, Stalin v ZSSR, či Fico na Slovensku sú
výborné príklady toho, ako nám médiá prekreslili obraz týchto ľudí. Je jasné, že ani jeden z nich
nebol anjel, ale pre svoju krajinu spravili v danom čase veľa.

Poviete si, ale veď sme tu mali prebujnelú korupciu už za Fica, tak o čom píšem? Tu robíme ďalšiu
zásadnú chybu pri našom hodnotení daného politika. Korupcia je olej demokracie a demokracia bez
korupcie neexistuje. Kto vám toto hovorí je buď blbý, alebo vás láka na svoje ciele, vediac, že sa to
nedá, ale aby sa dostal k moci, tak ohovára a naštrbuje dôveru k danému človeku. Ak skočíme na
túto vlnu klamstiev médií a politikov, tak nám hocikto napríklad zo zahraničia bude schopný
kedykoľvek vymeniť schopného politika za svoj hnoj, pretože povedať o niekom, že je korupčník,
kradne atd je veľmi jednoduché a média to vedia opakovať 24 hodín 7 dní do týždňa, celé volebné
obdobie.

Demokracia je korupcia a jeden človek, či hnutie na vrchu nič výrazne nezmení, pokiaľ sa nezmení
ideológia – liberalizmus, či kapitalizmus. Môže pomáhať ako chce, vždy nájdete X prípadov korupcie
na základe ktorých ho označíte korupčníkom. Do strán a hnutí takisto ide mnoho ľudí nie s úmyslom
pomôcť, ale s úmyslom sa obohatiť, prípadne získať nejakú inú výhodu. A ak máte hore človeka, ktorý
by chcel veci zmeniť, tak tu máte aj skorumpované nadnárodné riadenia, USA, EU, neziskovky a
kopec ďalších bežiacich pod systémom liberalizmu, ktorí z neho spravia kašu. Samozrejme, že
korupcia sa dá potláčať a tým trošku zmierňovať, ale vymeniť niečo ako tak funkčné za to čo máme
vo vláde teraz? Uvažovali ste niekedy v týchto rozmeroch?

Ako chcete na malom Slovensku nájsť človeka, ktorý nemá v hlave vymetené, vie vysvetliť ľuďom čo a
ako, rozumie množstvu oblastí v štáte a keď vám povedia, že kradne tak ho vymeníte za Matoviča,
Sulíka, Kolára, Remišovú, Mikloša, Dzurindu, či progresívcov? Usporiadali ste si v hlave Kuciakiádu,
že za čo bol Fico zodpovedný, čo sa médiá snažili spraviť a ako sa im podarilo všetko zvaliť na Fica?
Dali ste si aspoň trošku námahy počúvať tie médiá a ísť na to aspoň trošku logicky, alebo vám stačilo,
že „to išlo v telke“, „všetci to hovorili“ alebo ste si pozreli pred voľbami film Sviňa a všetko chápete?
Ako chcete vy mať fungujúcu správu štátu, keď tomu nevenujete seba? Alebo je to jedno? Platíte
kartou? Ste moderný, lebo vám tak hovoria, alebo iba skáčete po vašom lichotení, že ste niečo viac
ako ostatní? Nečudujte sa potom, keď vám hotovosť zrušia a nahodia sociálny kreditný systém ako v
Číne

Poviete si, že Stalin bol masový vrah, tyran, lebo toto ide dokola v masmédiách, ale krajinu z
biedneho porevolučného obdobia 1917 dostal k víťazstvu v 2. Svetovej vojne proti zjednotenej
Európe, zabezpečil, že jeho krajina prvá vyletela do kozmu, zabezpečil mierové využívanie atómovej
energie, zaviedol sociálne systémy, ktoré nám teraz chýbajú, zdravotná starostlivosť po storočiach
bola zrazu zadarmo, rozbehol školstvo tak, že doteraz idú z neho svetové špičky. Ako sa to dá
dosiahnuť, keď bol tyran? Nebola podstatná aj obrovská snaha ľudí, ktorí videli ako sa krajine a im
biednym ťuťmákom darí? Veď mnoho ľudí teraz volá po istotách z pred 89, chápete, že voláte Stalin
vráť sa? Ale on bol tyran? Ktorej krajine sa to podarilo bez toho, aby cudzopasila kolonialisticky na
množstve iných národov alebo neprofitovala paraziticky na globálnej mene s požehnaním
skorumpovaných súdruhov za Brežneva? Ešte stále veríte v tomto na „neviditeľnú ruku trhu“? Ako sa



poučíme z minulosti, keď nám ju stále prekrúcajú a my to akceptujeme? Ešte raz, Američania neboli
na Mesiaci, Pyramídy v Egypte neboli hrobky, v Iraku neboli zbrane hromadného ničenia, napriek
tomu umrelo +1 milión ľudí. Ako nazvete potom amerických prezidentov? Špeciálne toho čo bol
napríklad v Iraku? Filantrop a dáte mu Nobelovu cenu za mier? Alebo toho prezidenta čo počas neho
USA zorganizovali ISIL? Svetlé hviezdy na tmavej oblohe? Učme sa denno-denne z reality, zlepšujme
svoje vnímanie reality a začnime sa správať morálnejšie, lebo naše deti sa budú rodiť v úplne iných a
ťažkých okovách, ktoré im nasadzujeme okolo krku
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